
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 28. November klokka 19.00.   

 

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter og John 

 

Forfall: Magnus, Helge og Jørgen 

   

1. Referat fra forrige styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 
 

2. Status fra virksomheten 

 

1. Slippen 
Endre har søkt om støtte til parkeringsplassen og brygga. Vi har god støtte 

i kommunen.  

Det ligger fortsatt en båt i brygga. Petter er i kontakt med båteier angående 

flytting. 

Lyset i guttegarderoben må byttes. Vi legger det inn i budsjettet og får det 

gjort før neste sesong. 

Det trengs en ekstra strømstolpe på brygga vi budsjetterer for dette i 2024. 

2. Regatta 

Terminlisten for 2024 blir spikret i starten av desember. Det ser ut til å bli 

høy aktivitet med VM i IOD, Optimist NM, 29er NM og de andre faste 

regattaene. Vi søker om støtte til arrangementene fra forskjellige instanser. 

 

3. Økonomi 
Vi har kjøpt en del utstyr som nedskrives. Det gjør at vi har litt mindre 

kontanter, men resultater blir likevel bra. Det har vært høy regattaaktivitet 

som fører til gode inntekter derfra.  

Vidar begynner på budsjettet for 2024. Styrets medlemmer sender inn 

poster til budsjettet.  

 

3. Fremdriftsplan/prioritering av utenomhusplan 
Endre setter opp et møte med landskapsarkitekten for å lage en plan over hva 

vi ønsker å prioritere i planen.  

 

4. IOD VM 

 

5. Medlemsmøter i vinter 
 

1. Førstehjelpskurs. Petter og Endre kontakter aktuelle kandidater som kan 

holde kurs. 



 
2. Teoretisk og praktisk brannslukkingskurs. Endre tar kontakt med 

Brannvesenet / Hans Olav angående dette. 

3. Regelkurs. Sandra holder i dette. 

4. Mooringokurs – Petter holder i dette. 

5. VHF- kurs. Endre hører med Per Arne angående dette.  

 

6. Årsmøteforberedelser 

Endre snakker med valgkomiteen angående kandidater til ulike komiteer. 

Styremedlemmer sender inn innhold til årsberetningen.  

 

7. Nabo 

Petter og Magnus tar et møte med naboen for å avklare punktene som de 

mener vi ikke er i henhold til. 

 

8. Samarbeidsmøte med Sarpsborg Seilforening 

Vi har møte med Sarpsborg mandag 4. desember kl. 18 angående samarbeid 

på arrangementer. 

 

9. Eventuelt 

1. Seilsportsliga 

Styre foreslår å stille lag i Seilsportsligaen i 2024. Vi dekker 

startkontingent og reise og opphold for skoleelever og studenter.  

 

2. Båtplasser 
Det er noen båtplasser som skal søkes om for neste år. Vi setter 

søknadsfrist 31.12. Sandra legger ut på hjemmesiden og facebook.  

  

 

 
Dato for neste styremøte settes til 14. November kl 18 hos Endre 

 

Møtet ble avsluttet kl. 20.20 


